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Disclaimer:
This consultation draft is intended to facilitate dialogue on the changes proposed in it. If a decision is made to proceed with the proposal, the comments received during consultation will be considered during final preparation of the regulation.   

The content, structure, form and wording of the consultation draft are subject to change as a result of the consultation process and as a result of review by the Office of Legislative Counsel.


ontario regulation 
made under the
Credit Unions and Caisses Populaires Act, 1994
Amending O. Reg. 237/09
(GENERAL)

	1.  (1)  Subsection 105 (2) of Ontario Regulation 237/09 is amended by striking out “each credit union and league in accordance with this section” and substituting “each credit union and league for a financial year that begins on or after January 1, 2011 and before January 1, 2015 in accordance with subsection (3)”.

	(2)  Subsection 105 (4) of the Regulation is revoked.

	(3)  Subsection 105 (4.1) of the Regulation is amended by striking out “on or after January 1, 2011” and substituting “on or after January 1, 2011 and before January 1, 2015”.

	(4)  The heading of the Table to subsection 105 (4.1) of the Regulation is revoked and the following substituted:

TAble
Annual Premium for Financial Years beginning on or after January 1, 2011 and before january 1, 2015
	(5)  Section 105 of the Regulation is amended by adding the following subsections:

	(4.2)  The Corporation shall determine the differential premium score of each credit union and league for a financial year that begins on or after January 1, 2015 in accordance with subsection (4.3) and with the rules set out in the DICO Differential Premium Score Determination, dated XXXX, 2014, as amended from time to time, and published by the Corporation in The Ontario Gazette on XXXX, 2014.

	(4.3)  The differential premium score of a credit union or league at a particular time is determined with reference to the following components:

	1.	Capital: the level of regulatory capital of the credit union or league.

	2.	Corporate governance: the effectiveness of the governance practices of the credit union or league, as determined with reference to the Act and the by-laws of the Corporation.

	(4.4)  The annual premium payable by a credit union or league for a financial year that begins on or after January 1, 2015 is calculated as follows:

	1.	If the differential premium score of a credit union or league is 90 or over, its annual premium is $1.00 per $1,000 of the funds described in subsection (5) for a credit union and in subsection (6) for a league.

	2.	If the differential premium score of a credit union or league is 0, its annual premium is $3.00 per $1,000 of those funds.

	3.	If the differential premium score of a credit union or league is between 0 and 90, its annual premium is the rate per $1,000 of those funds calculated using the formula,

A = $1.75 - [B / 90 × $0.75]
in which,

	“A”	is the rate, and
	
	“B”	is the credit union or league’s differential premium score.

	(6)  Subsection 105 (9) of the Regulation is amended by striking out “subsections (4), (4.1) and (8)” and substituting “subsections (4.1), (4.4) and (8)”.

Commencement
	2.  This Regulation comes into force on the later of January 1, 2015 and the day it is filed.


Avant-projet de règlement pour consultation
Avertissement :
Le présent avant-projet de règlement vise à favoriser un dialogue au sujet des modifications qui y sont proposées. S’il est décidé de donner suite à la proposition, les commentaires reçus au cours de la consultation seront pris en considération lors de la rédaction finale du règlement.

Le contenu, la structure, la forme et le libellé de l’avant-projet sont susceptibles de modification à la suite du processus de consultation ainsi que de l’examen effectué par le Bureau des conseillers législatifs.

RÈGLEMENT DE L’ONTARIO 
pris en vertu de la
Loi de 1994 sur les caisses populaires et les credit unions 
modifiant le Règl. de l’Ont. 237/09
(DISPOSITIONS GÉNÉRALES)

	1.  (1)  Le paragraphe 105 (2) du Règlement de l’Ontario 237/09 est modifié par remplacement de «de chaque caisse et de chaque fédération conformément au présent article» par «de chaque caisse et de chaque fédération à l’égard d’un exercice qui commence le 1er janvier 2011 ou par la suite, mais avant le 1er janvier 2015, conformément au paragraphe (3)».

	(2)  Le paragraphe 105 (4) du Règlement est abrogé.

	(3)  Le paragraphe 105 (4.1) du Règlement est modifié par remplacement de «le 1er janvier 2011 ou par la suite» par «le 1er janvier 2011 ou par la suite, mais avant le 1er janvier 2015,».

	(4)  Le titre du tableau du paragraphe 105 (4.1) du Règlement est abrogé et remplacé par ce qui suit :

TABLEAU
PRIME ANNUELLE POUR LES EXERCICES COMMENÇANT le 1ER JANVIER 2011 ou par la suite mais avant le 1er janvier 2015

	(5)  L’article 105 du Règlement est modifié par adjonction des paragraphes suivants :

	(4.2)  La Société établit la cote aux fins du calcul de la prime différentielle de chaque caisse et de chaque fédération à l’égard d’un exercice qui commence le 1er janvier 2015 ou par la suite conformément au paragraphe (4.3) et aux règles énoncées dans le document du XXXX 2014, dans ses version successives, intitulé Détermination de la cote aux fins du calcul de la prime différentielle de la SOAD que la Société a publié dans la Gazette de l’Ontario le XXXX 2014.

	(4.3)  La cote aux fins du calcul de la prime différentielle d’une caisse ou d’une fédération à un moment donné est établie en fonction des éléments suivants :

	1.	Le capital : le montant du capital réglementaire de la caisse ou de la fédération.

	2.	La gouvernance d’entreprise : l’efficacité des méthodes de gouvernance de la caisse ou de la fédération, évaluée en fonction de la Loi et des règlements administratifs de la Société.

	(4.4)  La prime annuelle payable par la caisse ou la fédération à l’égard d’un exercice qui commence le 1er janvier 2015 ou par la suite est calculée comme suit :

	1.	Si la cote aux fins du calcul de la prime différentielle de la caisse ou de la fédération est d’au moins 90, sa prime annuelle est de 1 $ par tranche de 1 000 $ des fonds visés au paragraphe (5) dans le cas d’une caisse et au paragraphe (6) dans le cas d’une fédération.

	2.	Si la cote aux fins du calcul de la prime différentielle de la caisse ou de la fédération est de 0, sa prime annuelle est de 3 $ par tranche de 1 000 $ des mêmes fonds.

	3.	Si la cote aux fins du calcul de la prime différentielle de la caisse ou de la fédération se situe entre 0 et 90, sa prime annuelle est le taux par tranche de 1 000 $ des mêmes fonds calculé selon la formule suivante :

A = 1,75 $ − [B / 90 × 0,75 $]

où :

	«A»	représente le taux,

	«B»	représente la cote aux fins du calcul de la prime différentielle de la caisse ou de la fédération.

	(6)  Le paragraphe 105 (9) du Règlement est modifié par remplacement de «les paragraphes (4), (4.1) et (8)» par «les paragraphes (4.1), (4.4) et (8)».

Entrée en vigueur
	2.  Le présent règlement entre en vigueur le dernier en date du 1er janvier 2015 et du jour de son dépôt.

